
 

Til rådmannen i Osterøy kommune                                                                         Haus 10.11.2020 

5282 Lonevåg 

 

Elevrådet på Haus skule har på møtet i dag drøfta rådmannen sitt framlegg om å leggja ned 

5.- 7.kl på Haus skule og overføra desse klassane til Lonevåg. Alle klassane har hatt 

klassemøte og desse punkta  kom fram på møtet vårt. 

 Elevane som bur på Bruvik får svært lang skuleveg, om lag 1 time kvar veg.  

 Alle elevane på Haus og Fotlandsvåg skular får lengre skuleveg. 

 Bussane er allereie i dag svært fulle og det manglar sitjeplassar til alle.  Dei er langt  

frå korona-venlege med den situasjonen me har i dag .  Korleis vil dette verta når 

endå fleire skal reisa med buss? 

 Det vert vanskelegare å læra med mange i klassen, og det vert lang ventetid for å få 

hjelp. 

 Det er urettferdig at alle elevane skal samlast i Lonevåg.  Elevtalet i Lonevåg er på veg 

ned, men i Haus er det stigande. 

 Fotlandsvåg sine elevar kjem truleg til å byrja på skulen i Hosanger for å sleppa å 

reisa til Lonevåg.  Då får dei kortare veg. 

 På Haus skule har me tradisjon for at elevane i 6. og 7.klasse er fadrar for elevane i 1. 

og 2.klasse.   

 Ved samanslåing av skulane vert det svært lange skuledagar for 5. – 7.klasse. 

 Ved overføring av elevar til Lonevåg, vil elevane verta skilt frå dei naturlege venene 

sine i heimbygda.   

 6.kl må skifta skule ofte 

 Korleis vil det gå med friminutta når Lonevåg har så lita fotballbane? Er det plass til 

alle som vil spela? 

 Osterøyhallen er fullbooka.  Korleis kan ein få plass der? 

 

Med helsing 

Elevrådet på Haus skule 

 

 

Oskar Kristensen                                    Tinnea Bernes Bruvik 

                                       Leiar                                                             Nestleiar 

 


